
Endelig var der loppemarked

Da der i søndags blev afhold loppemarked i Hou Hallen, var det med 
lidt bange anelser fra arrangørerne side. Det var uvist hvor mange 
købelystne der ville komme, da loppemarkedet har været aflyst et år 
og senere udsat fra april til september.
Men de bange anelser blev gjort til skamme, nok var der ikke så 
mange gæster som der plejer at være, men de der kom sikrede en 
rigtig pæn omsætning på lidt mere end 72.000 kr. 
Nu kan vi se frem til næste loppemarked, der allerede er planlagt til 
afholdelse sidst i april 2022. 
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